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De winterstop zit er alweer op en de teams zijn aan de eerste veldwedstrijden van de tweede 
seizoenshelft begonnen. De Noordenveldcup en het Leekster voetbalgala hebben ervoor 
gezorgd dat de winter niet voetbalvrij voorbij is gegaan.  
Niet alleen óp de velden (of in de zalen) is veel te doen, ook daarbuiten zijn er de nodige 
ontwikkelingen te melden. Tijd voor een nieuwe nieuwsflits dus! 
 
Lees hieronder alle lopende zaken binnen ONR. 
 
Bestuurszaken 
De afgelopen weken krijgt het verhaal ‘Roden-Zuid’ steeds meer aandacht. Het zal onze 
leden ook niet ontgaan zijn dat er veel te doen is over de locatie van ONR. Veel is er 
geschreven en gezegd. Vanuit het bestuur kunnen we zeggen dat er niets speelt van een 
eventuele fusie met een andere vereniging. Feit is wel dat er wordt onderzocht of ONR op 
een andere locatie gehuisvest kan worden. De locatie bij camping Beukenhof is niet groot 
genoeg gebleken na onderzoek. Op dit moment ligt het plan voor een onderzoek om te 
kijken of wij náást vv Roden passen. Wij werken als vereniging constructief mee met het 
onderzoek en zijn continu in gesprek met de betrokkenen. Goed om te melden is de eis die 
wij als vereniging gesteld hebben: we blijven een eigen vereniging met een eigen identiteit. 
Dat betekent dat we een eigen accommodatie (kantine) willen en een eigen opgang richting 
het sportcomplex.  
 
Op dit moment valt er nog niets te zeggen over verdere ontwikkelingen omtrent dit verhaal. 
Uiteraard zullen we onze leden op de hoogte houden.  
 
Zoals op de afgelopen ALV ook is benoemd heeft ONR dit jaar een nieuw energiecontract af 
moeten sluiten. Gevolg hiervan is dat het termijnbedrag is verdrievoudigd waardoor we als 
vereniging aanzienlijk meer geld kwijt zijn. We hebben vooralsnog besloten dit niet direct met 
de contributie te verrekenen omdat voor onze leden ook alles duurder is geworden. Wel 
hebben we het dringende verzoek om de kosten zoveel mogelijk te drukken bij ONR. We 
vragen onze leden dan ook niet te lang te douchen na trainingen en wedstrijden en de 
thermostaat in de kantine niet onnodig aan te zetten. We rekenen op jullie medewerking.   
 
Daarnaast zijn de inkoopprijzen van de kantine behoorlijk verhoogd. Een onvermijdelijk 
gevolg is dan ook dat de prijzen zijn gestegen. Dit is niet iets wat we graag doen, maar wel 
noodzakelijk.  
 
Voetbal algemeen 
Hoofdtrainer Erik Kloosterman heeft zijn contact verlengd. Hiermee gaat Erik volgend jaar 
zijn vierde seizoen in als trainer van ONR 1. Met deze verlenging is een vaste aanstelling 
gemoeid. Zowel bestuur als hoofdtrainer zijn tevreden met de samenwerking en kijken vol 
vertrouwen vooruit.  
 
Binnen de jeugd heeft een wisseling plaatsgevonden binnen het kader. Sjoerd Hoek is 
gestopt als coördinator onderbouw. Wegens een gebrek aan tijd was zijn taak als coördinator 
niet meer te combineren met zijn werk. Hiermee stopt Sjoerd na 10 jaar in verschillende 
functies bij de onderbouw werkzaam te zijn geweest. Wij danken hem voor al zijn inzet! 
Sjoerd blijft trainer van de JO17.  



Zijn taken als coördinator onderbouw zijn reeds overgenomen door Tim Havinga en Jesper 
Roede.  
 
 
Ontwikkelingen sportpark 
Vrijdag 13 januari zijn het College van B&W en de gemeenteraad bij ons op bezoek geweest 
voor een rondleiding over ons sportpark. Dit bezoek was onderdeel van een rondgang langs 
de verenigingen die voorkomen in het ‘plan Roden-Zuid’. Voorzitter Frits van Hell heeft de 
bezoekers geïnformeerd over onze plannen en laten zien waar de noodzaak voor deze 
plannen vandaan komt. Het feit dat de plannen al jaren onzeker zijn zorgt ervoor dat 
investeringen niet (kunnen) worden gedaan en dat ONR ten opzichte van andere 
verenigingen achteruitgaat in plaats van groeit, zoals we graag willen en denken te kunnen.  
 
Uiteraard is het krijgen van een kunstgrasveld de grootste wens die wij allemaal hebben. De 
noodzaak hiervan is ons bekend en wederom bij de gemeenteraad neergelegd.  Daarnaast 
is verdere verduurzaming een grote wens, willen we de veiligheid van het sportpark 
vergroten (verlichting parkeerplaats, vernieuwing omheining hoofdveld en het tegengaan van 
hangjongeren onder de overkapping) en behoort uitbreiding van de kleedkamers tot één van 
de wensen. Tevens is een belangrijke wens het verbeteren van de toegankelijkheid van onze 
accommodatie.  
 
Vrijwilligers 
Op 13 december vond de eerste interne scheidsrechterscursus plaats bij ONR. Een achttal 
deelnemers ondervond de avond als erg informatief en nuttig. De opgedane tips en het delen 
van ervaringen zorgden ervoor dat het fluiten van een wedstrijd als een stuk aangenamer 
wordt ervaren. Wij zijn blij dat de deelnemersgroep, die uit vaders van jeugdleden bestond, 
bereid is om jeugdwedstrijden te fluiten! Het verkrijgen van scheidsrechters blijkt nog altijd 
wekelijks een probleem te zijn voor de meeste leiders. Hopelijk draagt deze cursus bij aan 
het verlichten van deze druk. Binnenkort volgt de tweede editie van de cursus. Iedereen is 
hierbij welkom! 
 
Ook heeft er de afgelopen weken een tweetal reanimatiecursussen plaatsgevonden voor alle 
jeugdtrainers, leiders en andere vrijwilligers van vv ONR. Tijdens deze cursus is er ook 
gewerkt met het gebruik van de AED, welke wij ter onze beschikking hebben op het 
sportpark. 
Als bestuur vinden wij het van belang dat onze trainers en vrijwilligers over de vaardigheden 
beschikken om de bij ONR aanwezige AED te kunnen gebruiken. De cursus krijgt een 
jaarlijks terugkerend karakter, zodat ook nieuwe trainers, leiders en vrijwilligers aan de 
cursus kunnen deelnemen. De cursus werd verzorgd door cursusleider Marco Stoel van 
AcuteHulp en werd door de deelnemers als zeer waardevol ervaren. 
 
Voor de jeugd zijn we op zoek naar vrijwilligers voor een activiteitencommissie. Voor 
activiteiten voor de senioren is al een commissie, voor de jeugd dus nog niet. Lijkt het je leuk 
om dit te doen of om een keer mee te denken? Meld je dan bij Sylvia van der Kruit 
 
 
Ook voor de bezetting van de kantine zijn we naarstig op zoek naar vrijwilligers.  
Vóór de wedstrijd kijken we met z’n allen al uit naar de derde helft. Het koude biertje en 
uiteraard de bitterballen. We proosten op de overwinning of moeten het verdriet van het 
verlies verdrinken. Hoe dan ook, de derde helft is voor iedereen belangrijk. Helaas hebben 
wij binnen de vereniging té weinig mensen om ons na de wedstrijd te voorzien van dit hapje 
en drankje. 
 
Daarom deze oproep: 



Meld je alsjeblieft aan voor kantinediensten. Iedere zaterdagmiddag zijn er 3 personen nodig 
voor de kantinebezetting. De kantinedienst is in principe van 14:00 uur tot 17:30 uur. Je kan 
je met een clubje van 3 aanmelden, als team of als individu. Uiteraard zijn ouders, vrienden 
of vriendinnen ook van harte welkom achter de bar! Je krijgt vooraf uitleg en instructies en is 
er altijd iemand met ervaring aanwezig. 
 
Laat de volgende derde helft niet de laatste derde helft zijn en meld je aan voor de 
kantinedienst via secretaris@vvonr.nl! 
 
Overig 
Dit jaar vindt na een afwezigheid van een aantal jaar weer de bonnenboekactie plaats. Over 
de invulling hiervan zal eenieder nog geïnformeerd worden. Houd er dus wel rekening mee 
dat de actie er weer aan komt! Heb je zelf een bedrijf en nog niets gehoord, maar wil je toch 
meedoen? Meld je dan bij Leonie Hummel.  
 
In de bestuurskamer is in de winterstop een ‘historische wand’ gecreëerd. Neem gerust een 
kijkje, het is erg mooi geworden! 
 
Zijn er vragen over de lopende zaken binnen de vereniging? Of heb je ideeën over andere 
zaken? We horen het graag! Laat het weten via algemeenlid@vvonr.nl. 
 
Namens het bestuur, 
Frits van Hell, Jaco Schildt, Hans Wobbes, Harm-Jan Postema, Sylvia van der Kruit, Leonie 
Hummel en Sjoerd Hoek 
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